
T.C. 

MERSİN ÜNİVERSİTESİ HEMŞİRELİK FAKÜLTESİ 

DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI 

TOPLANTI TUTANAĞI 

MEÜ.KY.FR-026/01 Sayfa 1/4 Yayın Tarihi: 14 / 09 / 2017 

 

 

Tarih : 20.12.2024 

Saat : 11.00 

Yer : Hemşirelik Fakültesi Seminer Salonu  

 

Kararlar: 

 

Dış paydaş toplantısı 20 Aralık 2024 Cuma günü saat 11:00’da fakültemiz seminer salonunda 

gerçekleştirildi. Toplantıya fakültemiz öğretim üyeleri,  fakültemiz ana bilim dalı başkanları,  Birim Kalite 

Geliştirme Komisyonu, Eğitim Komisyonu, Program ve Müfredat Geliştirme Komisyonu, Akreditasyon 

Hazırlık Komisyonu üyeleri,  öğrenci temsilcileri ve İl Sağlık Müdürlüğü, Mersin Üniversitesi Hastanesi, 

Mersin Şehir Eğitim ve Araştırma Hastanesi, Toros Devlet Hastanesi, Toplum Ruh Sağlığı Merkezi,  

Mersin Büyükşehir Belediyesi, Yenişehir Belediyesi, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Toroslar İlçe Sağlık 

Müdürlüğü, AMATEM, Akbelen Sağlıklı Hayat Merkezi temsilcileri katıldı. Toplantı, Fakülte Dekanımız 

Prof. Dr. Ayda ÇELEBİOĞLU'nun başkanlığında gündem maddelerinin açıklanması (tanışma, karşılıklı 

beklentilerin konuşulması ve kapanış) ile başladı. Sayın Çelebioğlu, eğitim ve öğretim süreçlerinde 

uygulama alanı olarak kullandıkları klinik ve sahada, kurumlarla yapılan işbirliğinin önemini vurgulayarak 

dış paydaş toplantısının her yıl en az 1 kez yapılması gerektiğini belirtti. Toplantı öğretim üyelerinin, 

temsilcilerin kurumlarını ve kendilerini tanıtmaları ile devam etti. Daha sonra Kurum temsilcilerine ayrı 

ayrı söz verildi ve uygulama alanlarında varsa yaşanan sorunların ve çözüm önerilerinin paylaşılması 

istendi. Bu gündem üzerine Toros Devlet Hastanesi Staj Koordinatörü Ceylan ŞAHİN söz aldı; “Hemşirelik 

Fakültesinin öğrencilerini hastanelerinde görmek istediklerini, öğrenciler ile birlikte çalışmak istediklerini” 

ifade etti. “Öğrencilerin uygulamaya başlamadan önce iş sağlığı güvenliği (İSG) belgelerinin 

tamamlamaları ve klinik uygulamaya çıkmadan bir ay önce kurumlarında uygulamaya çıkacak öğrencilerin 

isimlerinin belirlenmesi gerektiğini” belirtti. “Uygulamaya çıkan öğrencilerin fazlalığı nedeniyle evrakların 

tamamlanmasında sorun yaşadıklarını ve çözüm olarak öğrenci temsilcisinin toplu bir biçimde 

getirebileceği önerisinde bulundu.  Sayın ŞAHİN’in geri bildirim verdiği diğer bir konu; mentörler arasında 

klinik uygulama notlarında farklılıkların oluşmasına ilişkindi. Sayın ŞAHİN, klinik notların verilmesinde 

kriterlerin belirlenerek standartlaştırılması gerektiğini ve mentörlerin bu konuda eğitim alması ile oluşan 

farklılığın önüne geçilebileceğini belirtti. Bu geri bildirim üzerine, Sayın ALTUN UĞRAŞ, hemşirelik 

fakültesi tarafından periyodik olarak mentör eğitiminin yapıldığını, bu eğitimin mentörlük için gerekli 

olduğunu, eğitimin uygulama alanında ölçme değerlendirme konularını da içerdiğini, fakülte ölçme 

değerlendirme komisyonu tarafından ölçme değerlendirme sürecinde kullanılacak formların oluşturulup 

standartlaştırıldığı ve her dönemin sonunda ölçme değerlendirme sürecinin değerlendirilerek rapor 

hazırlandığını,  gerekli durumlarda düzenlemelerin yapıldığını ifade etti.  

 

Sayın ÇELEBİOĞLU rotasyon listelerinin İl Sağlık Müdürlüğünün istediği tarihlerde gönderildiğini belirtti. 

Kurumlara uygulamaya gönderilebilecek öğrencilerin sayılarının sorulabileceği, İl Sağlık Müdürlüğünde Staj 
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Koordinatörlüğü’nün kurulabileceği ve staj koordinatörlüğünün lise ve üniversitelere kontenjan 

belirleyebileceğini iletti.  İl Sağlık Müdürlüğünü temsilen gelen Sayın Şevval ARDIŞ, İl Sağlık Müdürlüğü 

Staj Koordinatörlüğü, hiçbir öğrencinin açıkta kalmayacak şekilde planlama yaparak öğrencilerin alanlara 

yerleştirildiğini ve açıkta kalma endişesi duyulmamasını söyledi.  

 

Sayın KARABULUT, toplum ruh sağlığı merkezi olarak kurumlarında hemşirelik öğrencileri ile çalışmak 

istediklerini ve önceki dönemlerde güzel işler yaptıklarını ve bunun danışanlar için yararlı olduğunu ifade 

etti. Ancak Merkez Toplum Ruh Sağlığı Merkezi’nin ani bir şekilde kapatıldığını ve diğer toplum ruh sağlığı 

merkezi olan Hüseyin Dağlı Toplum Ruh Sağlığı Merkezi’ne taşındıklarını, kurumun fiziksel kapasitesinin 

yetersiz olması nedeniyle kendilerinin de zorlandıklarını belirtti. Bu nedenle ilerleyen dönemlerde fiziksel 

şartlar uygun olması durumunda öğrencilerin kuruma kabul edilebileceğini iletti.  

 

Sayın ÇELEBİOĞLU, Mersin İl Sağlık Müdürlüğü’nden izinlerin bir ay öncesinden alındığını ve 

öğrencilerin uygulamaya çıktıktan sonra fiziksel koşulların uygun olmaması nedeniyle kurumun öğrencileri 

istemediklerini ve öğrencilerin geri çekilmesinin istendiğini belirtti. Bu sorunun nedeninin tam olarak 

anlaşılabilmesi için iletişim kurulabilecek yetkililere ulaşılamadığını dile getirdi. Bu durumun Toplum Ruh 

Sağlığı Merkezi, İl Sağlık Müdürlüğü, Toros Devlet Hastanesi arasındaki iletişim sürecinde yaşanan 

sorundan kaynaklanabileceği ve çözüm olarak ilgili kurumlar arasında iletişimin arttırılması önerisinde 

bulundu.  

 

Sayın GÜRBÜZ, Mersin Üniversitesi Hastanesi olarak öğrencilerle ilgili önemli bir problemle 

karşılaşmadıklarını ifade etti. Sayın GÜN, kimlik kartlarının tanımlanmaması nedeniyle öğrencilerin klinik 

uygulamaya çıktıkları bazı kliniklere ve yoğun bakım ünitelerine giriş yapamadıklarını belirtti. Sayın 

GÜRBÜZ, yönetimin aldığı karar doğrultusunda, sağlık çalışanlarının sadece çalıştıkları birime, gözetmen 

ve idari ekibin ise hastanenin tüm birimlerine giriş yapabildiğini ve kimlik kartlarının bu şekilde 

tanımlandığını ifade etti. Sayın ALTUN UĞRAŞ Üniversite Hastanesinde mentörler ve öğretim üyelerinin 

ücretli veya ücretsiz olarak yemek hizmetlerinden yararlanıp yararlanamayacağını sordu. Aynı sorunun 

öğrenciler için de geçerli olduğu iletildi. Geçen yılki toplantıda konuşulduktan sonra bu sorunun yazılı 

olarakta iletildiği ancak bu konuda herhangi bir geri dönüş alınmadığı hatırlatıldı. Sayın GÜRBÜZ, 

Hemşirelik Hizmetleri Koordinatörlüğü ile görüşülüp bilgi verileceğini ifade etti.  

 

Sayın TURAN, Mersin Şehir Eğitim ve Araştırma Hastanesinde uygulamaya çıkan fakülte öğrencilerimizden 

memnun olduklarını, herhangi bir sorun yaşanmadığını iletti. Hemşirelik fakültesinin uygulama sürecine ait 

koordinasyonu başarılı bir şekilde yürüttüğünü belirtti. Ayrıca İSG belgelerinin tamamlanmasında 

gecikmeler yaşanmaması için öğrencilerin hastanede uygulamaya başlamadan önce belgelerini 

tamamlayarak İSG birimine teslim etmeleri gerekliliğinin üzerinde durdu. Protokol gereği uygulamaya 

başlamadan 10 gün önce İSG belgelerinin ilgili birime teslim edilmesi gerektiği, bu konuda iş yeri hekiminin 
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ikna edilemediğini ifade etti.  Ayrıca son 3 aya ait sağlık taramalarının geçerli olduğunu vurguladı.  

 

Sayın DEMİR, geçen yılki toplantıda konuşulduktan sonra öğrenciler için giyinme odası talep yazısının 

kuruma iletildiğini ancak bu sorunun devam ettiğine yönelik geri bildirimlerin geldiğini belirtti. Sayın 

TURAN, öğretim üyeleri ve hemşireler için T3 kulesinde bir giyinme odasının ayarlandığını ancak henüz 

diğer kuleler için bir alanın planlanamadığını ifade etti.   

 

Öğrenci temsilcileri aracılığıyla öğrencilere ilgili protokol, uygulamaya başlamadan 10 gün önce İSG 

belgelerinin ilgili birime teslim edilmesinin hatırlatılması planlandı. Sayın LAFCI BAKAR,  Mersin Şehir 

Eğitim ve Araştırma Hastanesi Kardiyoloji servisine bu dönem öğrenci verilip verilemeyeceğini sordu. Sayın 

TURAN, klinikle ilgili sorunun devam ettiğini çözüm olarak kardiyoloji servisine yerine Kardiyovasküler 

Cerrahi servisine öğrenci verilebileceği ifade edildi.  

 

Sayın AKDAĞ, Akbelen Sağlıklı Hayat Merkezi olarak uygulama tarihleri, valilik onayı, İSG belgeleri 

olduktan sonra öğrencilerin kabulü sürecinde hiçbir sorun yaşamadıklarını belirtti. 

 

Sayın KARA, Mersin İl Milli Eğitim Müdürlüğü olarak bu dönem geçmişte başka birimlerce yaşanan 

sorunlar nedeniyle bu dönem okullara hemşirelik öğrencileri de dahil olmak üzere üniversite öğrencisi 

alınmadığını belirtti.  Çözüm olarak Milli Eğitim Müdürlüğü ile randevu oluşturulması planlandı.  

 

Sayın ARTAN, AMATEM olarak kurumlarında hemşirelik öğrencileri ile çalışmak istediklerini ancak 

öğrenci verilmediğini ifade etti. Sayın YILMAZ, mentör yetersizliği, tasarruf tedbirleri kapsamında kuruma 

ulaşım için servis verilmemesi, ulaşım kapsamında öğrencilerin karşılaşabileceği riskler gibi nedenlerden 

dolayı birkaç yıldır öğrenci veremediklerini belirtti. Çözüm olarak AMATEM’de çalışan lisans mezunu 

hemşirelere lisansüstü eğitime davet ettiğini ifade etti.  

 

Sayın YALTA ÖZGÜR, Mersin Büyükşehir Belediyesi Sağlık Hizmetleri Şube Müdürlüğü olarak protokol, 

sağlandığı, öğrencilerin İSG belgelerini tamamlamaları durumunda ve öğrencilere sigorta yapıldığı takdirde 

hemşirelik öğrencilerinin birimlerinde uygulama yapabileceklerini belirtti.  

 

Sayın ARDIŞ, İl Sağlık Müdürlüğü olarak Mersin Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi ile yazışmalarda 

herhangi bir gecikme ve sıkıntı yaşamadıklarını belirtti.  

 

Yenişehir Belediyesi’ni temsilen toplantıda yer alan Yenişehir Belediyesi Sağlık Hizmetleri Müdürü Sayın 

KARACA; belediyenin öğrencilerin uygulama dersi dışında farklı projelerde de işbirliğine açık olduğunu,  

insan ve toplum sağlığını ilgilendiren her türlü eğitim, konferans vb etkinliklerde de birlikte çalışabileceklerini, 

belediyenin sahip olduğu imkanların (toplantı ve konferans salonları toplanma alanları, belediye çatısı altında 
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farklı etkinlikler için bir araya gelen topluluklarla bir araya gelme vb.) bu projeler kapsamında kullanıma 

sunulabileceğini belirtti. Bu teklif üzerine Sayın ALTUN UĞRAŞ Yenişehir Belediyesi ve Mersin Üniversitesi 

arasında iş birliği yapılabileceğini belirtti.  

 

Toplantıda daha sonra öğrenci temsilcilerine söz hakkı verildi.  

 

Sayın KONGUR, haftada bir gün uygulamanın yetersiz olduğunu ve daha çok klinik uygulama yapmak 

istediklerini, Mersin Şehir Eğitim ve Araştırma Hastanesinde İSG belgelerinin teslim tarihleri ile ilgili bilgi 

karmaşıklığı yaşandığını ifade etti. Sayın ÇELEBİOĞLU ve ALTUN UĞRAŞ, mezun olabilmeleri için 

gerekli teorik ve uygulama saatlerinin mevcut programda tamamlandığını, uygulama yapacakları 

hastanelerin ve teorik derslerin anlatılacağı derslik sayılarının yetersiz olması nedeniyle farklı bir 

planlamanın şuanda mümkün olmadığını ancak son sınıfta 4 gün hastanede olacak biçimde klinik 

uygulamalarını yapacaklarını ifade etti. Son sınıf uygulamasının öğrencilerin mezuniyet öncesi kendilerini 

eksik hissetmemeleri açısından oldukça yararlı olduğunu belirtti. Gelecek dönemlerde gece ve hafta sonu 

hastanelere uygulamaya çıkılmasına yönelik planlamalar yapılabileceği, gece nöbetlerinin kurum ve 

üniversiteyi zor durumda bırakmayacak şekilde planlanabileceği ifade edildi.    

 

Sayın ALTUNYÜZÜK, görev tanımlarında yer almayan işleri yaptıklarını vurguladı. Sayın TURAN, lise 

öğrencilerinin görev tanımının gözlem olduğundan dolayı üniversite öğrencileri için de bunun düşünülmüş 

olabileceğini, ilgili birimin belirtildiği takdirde konuşulabileceğini ifade etti.  

 

Sayın ATAK,  görev tanımlarında yer almayan işler yapmaları istendiğinde hayır dedikleri zaman 

dışlandıklarını, hemşirelerin tutumları nedeniyle sorun yaşadıklarını ifade etti.  Sayın TURAN, ilgili birimin 

belirtildiği takdirde konuşulabileceğini ifade etti. 

 

Toplantıda özellikle Program ve Müfredat Geliştirme Komisyonu üyelerinin bulunduğu belirtildi ve kurum 

temsilcilerinden mevcut eğitim müfredatında geliştirilmesi ve değiştirilmesi önerilen alanları paylaşmaları 

istendi. Katılımcılar mezunlardan beklentilerini; empati yapabilen, iletişim kurabilen, olumlu kişilerarası 

ilişkileri olan, etik ve insani değerlere saygılı, görev bilincinde olan bireyler olarak sıraladı.  Müfredatta bu 

konuların daha fazla vurgulanması gerektiği ifade edildi. Ayrıca olağanüstü durumlarda hemşirelik 

mesleğinin önemine ilişkin farkındalık olabileceği belirtildi.   

 

Not: Toplantı katılım formu ektedir. 

 

 


